
 

Schriftelijke vragen ex art. 40 van het Reglement van orde 

gemeenteraad Twenterand, gericht aan het college van Burgemeester 

en Wethouders 

Onderwerp  : toegankelijkheid station Vriezenveen 

Datum  : 12 november 2019 

 

Geacht College, 

ALMA reizigersvereniging heeft onlangs geklaagd over het aantal 

parkeerplaatsen rond het station Vriezenveen. Hierover heeft ook een 

publicatie in dagblad Tubantia gestaan. Na het inwinnen van informatie 

omtrent dit probleem blijkt ons dat er inderdaad veel te weinig 

parkeerplekken zijn. Dit is aan de ene kant mooi want daaruit blijkt dat 

het station en dus de trein veelvuldig wordt gebruikt. Er is echter 

voldoende ruimte om hier parkeerplaatsen aan te leggen rond het 

station. Daarnaast klaagt men over de toegankelijkheid. Er is een 

stoeprand die niet verlaagd is op de plek waar je er op moet stappen 

waardoor hier een opstapje is die gevaar voor struikelen oplevert. 

Tevens is dit natuurlijk niet rolstoelvriendelijk.  

- Bent u het met ons eens dat het op dit moment een rommeltje is 

qua parkeren rond het station Vriezenveen? 

- Kunt u aangeven of het groen dat nog vrij is, openbaar groen van 

de gemeente is of van een andere eigenaar. 

- Kunt u als gemeente in contact treden met Pro Rail en/of Blauwnet 

om vast te kunnen stellen wie hier iets aan dit probleem kan doen. 

- Bent u bereid om dit probleem op te lossen als dit bij de gemeente 

ligt? 

Namens VVD Twenterand, 

Erik Kobes 


